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                                             PROTOKÓŁ Nr X / 2007

 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Mławie

odbytej w dniu 11 lipca 2007r.
w sali Miejskiego Domu Kultury

 
 
 
 



Obrady dziewiątej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej otworzył
Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Wasiłowski o godz.14oo.
 

Powitał serdecznie Burmistrza Miasta Sławomira Kowalewskiego,
Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Panie i Panów Radnych, Zastępcę
Skarbnika Miasta, Przewodniczących Zarządów Osiedli, naczelników wydziałów,
prezesów i kierowników jednostek podległych, przedstawicieli mediów oraz
mieszkańców miasta.
 

Stwierdził, że na sali jest quorum / 18 radnych / władne do
podejmowania prawomocnych uchwał.
 

Od początku obrad sesji nieobecny był radny Artur Dębski,        radny
Leszek Ośliźlok i radny Janusz Uniewicz.
 

Przewodniczący Rady Miejskiej na Sekretarza Obrad zaproponował
radnego Janusza Wojnarowskiego.
 
Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę.
 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego
głosowania / 18 głosami za / Sekretarzem Obrad X sesji Rady Miejskiej został
wybrany radny Janusz Wojnarowski.
 
Ad. pkt 4
 

      Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że protokoł      z IX sesji
Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 czerwca 2007r. był wyłożony w biurze rady w
siedzibie Urzędu Miasta i każdy radny mógł się zapoznać.
 

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez
odczytywania.

 
W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska jednogłośnie

/ 18 głosami za / przyjęła protokoł z IX sesji Rady Miejskiej odbytej             w
dniu 27 czerwca 2007r.



 
            Uwag do porządku obrad sesji nie wniesiono, Przewodniczący Rady
Miejskiej przystąpił do jego realizacji.
 
Ad. pkt 5
 
Zastępca Skarbnika Miasta Jolanta Bubrowiecka przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie planowanego
deficytu z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „Rewitalizacja
Zabytkowego Parku Miejskiego w Mławie” w kw. 396.941,11zł,
            Źródłem spłaty kredytu będą dochody własne gminy z tytułu udziałów   
w podatkach dochodowych od osób fizycznych i prawnych.
            Spłaty rat kredytu następować będą w latach 2008-2011,
zgodnie             z przepływami pieniężnymi, które stanowią załącznik Nr 1 do
uchwały.
            Zabezpieczeniem spłaty w/w kredytu będzie weksel in blanco
łącznie         z odsetkami i innymi należnościami związanymi z kredytem.
 
            Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji
Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska    i
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej.
 
Radny Krzysztof Kwiatek
ponieważ inwestycja ta jest inwestycją wieloletnią , czy w związku z tym   w
poprzednim budżecie miasta nie była zaplanowana kwota zabezpieczająca
udział własny.
 
Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska
wyjaśniła , że w roku bieżącym Urząd Marszałkowski podjął decyzję         o
przyznaniu dofinansowania , którego wcześniej nie otrzymaliśmy.             W
związku z tym ponownie wprowadzany jest do realizacji ten etap inwestycji w
parku miejskim. Ponieważ nie było w budżecie zabezpieczonej kwoty udziału
własnego , a inwestycja będzie rozpoczęta jest propozycja zaciągnięcia na ten
cel kredytu.
 
 



            Rada Miejska w głosowaniu jawnym / 16 głosami za , 2 osoby
wstrzymały się od głosu / podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr X /111 / 2007
 

w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie
planowanego deficytu z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne       pn.
„Rewitalizacja Zabytkowego Parku Miejskiego w Mławie”
 
Ad. pkt 6
 
Zastępca Skarbnika przedstawiła również projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie miasta na 2007r.
 
                        Zwiększa się plan dochodów budżetowych na rok 2007 o kwotę
1.345.823,35 zł dotyczy to:
 
Dz. 758 – Różne rozliczenia w kwocie 5.000,-zł dotyczy: zwiększenia części
oświatowej subwencji ogólnej dla miasta Mławy pismem                                nr
ST5-4822-4g/2007 Ministra Finansów z dnia 27 czerwca 2007r.
 
Dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie
1.340.823,35,-zł z tytułu planowanych środków z:
- Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego       - 1.162.046,90 zł
- Budżetu Państwa                                                         -     178.776,45
na zadanie inwestycyjne pn. „Rewitalizacja Zabytkowego Parku Miejskiego
w Mławie.”
 
          Zwiększa  się plan wydatków budżetowych na rok 2007 w kwocie
2.021.664,46 zł dotyczy:
 
Dz. 801- Oświata i wychowanie w kwocie 21.200,- zł z przeznaczeniem
dla Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Mławie na remont
pomieszczeń pomocniczych przy bloku żywieniowym.
                                                                     
 



Dz.853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej w kwocie
21.800,-zł z tytułu zwiększenia składki na PFRON
 
Dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – w kwocie
1.978.664,46zł. dotyczy:
 
Utrzymanie zieleni w miastach i gminach -   1.811.664,46-zł w tym:
1. wykonanie trawników przy ul: Żuromińskiej
   i ul:Kopernika - 23.900,-zł
 
2. Rewitalizacja Zabytkowego Parku Miejskiego
 w Mławie   -   1.787.764,46 w tym:                                                    
- środki z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 1.162.046,90 zł       -
środki na wydatki z Budżetu Państwa                                     178.776,45 zł
- środki własne /kredyt/                                                             396.941,11 zł      
- środki własne / przeniesienie z paragrafu 6050
   z uwagi na zmianę klasyfikacji budżetowej /                             50.000,-zł
 
Oświetlenie ulic,, placów i dróg     -    15.000,-zł w tym:
- budowa oświetlenia –skrzyżowanie ul: Sienkiewicza
 z ul: Ordona                                                                                 15.000,-zł

                                                    
Pozostała działalność   -   152.000,-zł w tym:
- budowa sieci wodociągowej w rejonie hurtowni przy
   ul:Napoleońskiej 100                                                                      2.000,-zł
- budowa sieci wodociągowej w ul: Napoleońskiej                        150.000,-zł
         

Zmniejsza się plan wydatków budżetowych na rok 2007 w kwocie
278.900,- zł dotyczy:
 
Dz. 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 109.100,-zł dotyczy zmniejszenia
dotacji podmiotowej dla niepublicznego przedszkola.
 
Dz. 852 – Pomoc społeczna w kwocie 19.800,-zł dotyczy;
- przeniesienia środków z zakupów materiałów i wyposażenia, podróży 
   służbowych krajowych oraz z zakupów inwestycyjnych na składki dla



   Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych..       
 
Dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 150.000,-zł
dotyczy:

-         przeniesienia środków z zadania „Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w
ul: Napoleońskiej na budowę wodociągu w                           ul: Napoleońskiej
100.000,-zł

-         przeniesienia środków dotyczących zadania inwestycyjnego „Rewitaliazaja
Zabytkowego Parku Miejskiego w Mławie” z uwagi na zmianę klasyfikacji
budżetowej 50.000,-zł

Plan dochodów budżetowych na 2007 rok po zmianach wynosi -
66.636.365,-zł. z tego:
-     subwencje                                                                  -    12.778.468,- zł
-     dotacje   celowe                                                         -    10.465.884,- zł
-     dotacje z porozumień                                                -         450.000,- zł
-     dochody własne                                                        -    42.942.013,08 zł

Plan wydatków budżetowych na 2007 rok po zmianach wynosi -
69.339.114,84 zł. z tego:
-   wydatki inwestycyjne                                             16.250.222,19 zł
-   wydatki na pomoc finansową /inwestycje /               507.000,- zł
-   wydatki na pomoc finansową / wydatki bieżące /          1.500,-   zł
-   wkłady do spółek                                                           950.000, -zł
-   dotacja celowa dla MSD                                                225.000,- zł
-   wydatki bieżące                                                         51.405.392,65 zł

 
 
                        Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji
Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej i uzyskał pozytywną
opinię.
 

      Rada Miejska w glosowaniu jawnym / 15 głosami za, 3 osoby wstrzymały
się od głosu / podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr X / 112 / 2007



 
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007r.
 
Ad. pkt 7
 
Ostatni projekt uchwały który przedstawiła Zastępca Skarbnika dotyczy
zabezpieczenia zwrotu wypłaconych środków pieniężnych z Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa na zadanie
inwestycyjne pn. „Rewitalizacja Zabytkowego Parku Miejskiego       w Mławie”.
 
                        Prosi o naniesienie autopoprawki dotyczącej kwoty zawartej w
pkt 1 § 1 - podano 2.244.818 zł winno być 2.280.450 zł.
Wynika to ze zmiany odsetek od zaległości podatkowych , które zwiększyły się
o 0,5% i na dzień dzisiejszy wynoszą 12%. 
 

W tej wysokości ustanowione byłoby zabezpieczenie zwrotu wypłaconych
środków pieniężnych z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze
środków budżetu państwa na zadanie inwestycyjne pn. ”Rewitalizacja
Zabytkowego Parku Miejskiego w Mławie” w formie weksla in blanco w
wysokości 2.280.450 zł na rzecz Skarbu Państwa reprezentowanego przez
Wojewodę Mazowieckiego z terminem realizacji do 31 grudnia 2012r.
     Źródłem spłaty zobowiązań finansowych wynikających z weksla             in
blanco będą dochody z podatku od nieruchomości, podatku od środków
transportowych oraz udział w podatku dochodowym od osób fizycznych.
 
            Projekt uchwały również uzyskał pozytywną opinię Komisji
Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska         
oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.
 
            Rada Miejska w głosowaniu jawnym / 16 głosami za , 2 osoby
wstrzymały się od głosu / podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr X / 113 / 2007
 

w sprawie zabezpieczenia zwrotu wypłaconych środków pieniężnych         z
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu



państwa na zadanie inwestycyjne pn. „Rewitalizacja Zabytkowego Parku
Miejskiego w Mławie”
 
Ad. pkt 8
 
Uchwały z zakresy geodezji przedstawił Naczelnik Wydziału Geodezji           i
Planowania Przestrzennego Marek Polak.
 
            Dwa projekty uchwały w sprawie nabycia nieruchomości dotyczą
nabycia do zasobu nieruchomości miasta Mławy następujących
niezabudowanych nieruchomości, położonych w Mławie w rejonie               ul.
Gdyńskiej :
          - nr 57/2 o pow.   552 m2,
          - nr 58/2 o pow. 3699 m2,
oraz przy Al. Piłsudskiego
          - nr 3830/21 o pow.392m2
 
Nabycie tych nieruchomości następuje z przeznaczeniem na urządzenie dróg
publicznych.
 
            Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za /
podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr IX / 114 / 2007
 

w sprawie nabycia nieruchomości / ul. Gdyńska /
 
oraz
 

UCHWAŁĘ Nr X / 115 / 2007
 

w sprawie nabycia nieruchomości / Al. Piłsudskiego /
 
Ad. pkt 9
 



Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych dotyczy
przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu niezabudowanych
nieruchomości :

-         nr 3443/1 o pow.599m2 ul. Płk Fedorczyka przeznaczonej na zabudowę  
mieszkaniową jednorodzinną      
     oraz

-         nr 3443/2 o pow. 11m2 i nr 3443/3 o pow. 9m2 ul. Płk Fedorczyka.
 

Nieruchomości zabudowane są częściami budynków gospodarczych.       Ich
sprzedaż następuje w trybie bezprzetargowym dla poprawienia warunków
zagospodarowania nieruchomości przyległych.           
 
      Dla nieruchomości oznaczonej nr 343 RM w 2006r. podjęła uchwałę o
przeznaczeniu jej do sprzedania. Ze stanu prawnego jaki wówczas obowiązywał
wynikało , że ta nieruchomość jest niezabudowana.                    W ubiegłym
roku została przeprowadzona modernizacja ewidencji gruntów. W wyniku
dokonanych wówczas pomiarów wynikało , że granice z dwóch stron zostały
przekroczone przez ich sąsiadów.
Podziały geodezyjne wykonane na zlecenie Burmistrza to potwierdziły               i
konsekwencja tego jest zaproponowana uchwała.
 
 
            Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za
/ podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr IX / 116 / 2007
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych
 
Ad. pkt 10
 
Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości dotyczy niezabudowanej
nieruchomości nr 72/4 o pow. 3019 m2, położonej w Mławie przy ul. Ligi Obrony
Kraju stanowiącej własność Miasta Mławy na niezabudowaną nieruchomość nr
62/2 o pow. 1805 m2, położonej w Mławie przy ul. Gdyńskiej.



            Ta uchwała jest wynikiem negocjacji związanych z wykupem gruntów
pod obwodnicę zachodnią.
 
            Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za
/ podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr X / 117 / 2007
 

w sprawie zamiany nieruchomości
 
Ad. pkt 11
 
Kolejny projekt uchwały w sprawie darowizny nieruchomości dotyczy wyrażenia
zgody na dokonanie darowizny na rzecz Województwa Mazowieckiego z
przeznaczeniem na urządzenie drogi publicznej , niezabudowanej
nieruchomości nr 1981/2, 3734/2, 4432/3 o łącznej         pow. 586 m2,
położonej w Mławie przy Al. Piłsudskiego.
            Darowizna ma związek ze zrealizowanym niedawno rondem na
skrzyżowaniu ul. Piłsudskiego i ul. Napoleońskiej. Realizacja ronda została
potwierdzona zawarciem porozumienia pomiędzy miastem Mława                     a
Województwem Mazowieckim. W jego części było zobowiązanie miasta , że
grunty które nabędzie, a które są niezbędne na realizację ronda po zakończeniu
inwestycji przekaże na rzecz Województwa Mazowieckiego.
 
            Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za
/ podjęła
 

UCHWAŁĘ Nr X / 118 / 2007
 

w sprawie darowizny nieruchomości
 
Ad. pkt 12
 
Ostatni projekt uchwał z zakresu geodezji dotyczy przeniesienia własności
nieruchomości komunalnej nr 2479/23 o pow. 60m2 położonej w Mławie przy ul.
Dobrskiej na rzecz Mariana Tatery, który wybudował na niej część budynku



usługowy o wartości przekraczającej znacznie wartość zajętej na ten cel działki.
            Na tej działce nastąpiła rozbudowa istniejącego pawilonu na podstawie
umowy dzierżawy zgodnie z projektem uzgodnionym z Burmistrzem Miasta.
Umowa dalej trwa i jego dzierżawca zwrócił się z wnioskiem o przeniesienie
własności tej nieruchomości.
 
Radny Krzysztof Kwiatek
jaka byłaby różnica w cenie przy wykupie tej działki przed rozbudową            w
stosunku do ceny jaką zapłaci obecnie.
 
Marek Polak Naczelnik Wydziału Geodezji 
rzeczoznawca ma obowiązek ustalić najbardziej prawdopodobną cenę jaka
byłaby osiągnięto przy sprzedaży tej nieruchomości w drodze przetargu.
 

   Rada Miejska w głosowaniu jawnym / 17 głosami za,                           1
osoba wstrzymała się od głosu / podjęła
 
UCHWAŁĘ Nr X / 119 / 2007
 
w sprawie przeniesienia własności nieruchomości komunalnej
 
 
            Uchwały z zakresu geodezji omawiane były na wspólnym posiedzeniu
Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska
oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu
Rady Miejskiej i uzyskały pozytywną opinię.
 
Ad. pkt 13
 
Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na sesji Rady Miejskiej
w dniu 27 czerwca 2007r. została przyjęta bez uwag.
 
Ad. pkt 14
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski przedstawił informację                 z
działalności za okres między sesjami.



 
-         zgodnie z przepisami do dnia 30 czerwca odbyły się zgromadzenia wspólników

we wszystkich spółkach komunalnych, w których osobiście uczestniczył,
-         w dniu 28 czerwca na zaproszenie Ministra Budownictwa uczestniczył w forum

dot. rewitalizacji mieszkalnictwa,
-         w dniu 2 lipca odbyło się spotkanie Zarządu Spółki „Wod-Kan” w celu oceny

istniejącej sytuacji na oczyszczalni ścieków oraz omówienia zamierzeń co do jej
modernizacji,

-         w dniu 4 lipca z inicjatywy Burmistrza odbyło się spotkanie z przedstawicielami
branży budowlanej dotyczące realizacji programu mieszkalnictwa i programu
usługowo – handlowego dla naszego miasta. 

-         w dniu 9 lipca odbyło się spotkanie z audytorem , zostało zgłoszone nasze
miasto do konkursu gmin. Dotyczy to oceny gminy w tworzeniu mechanizmów
dla inwestorów zewnętrznych i lokalnych. Jest to narzędzie diagnostyczne oraz
promocja miasta,

-         w drodze konkursu na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji
wyłoniony został nowy Dyrektor Pan Piotr Jankowski mgr Akademii Wychowania
Fizycznego.
 
Ad. pkt 15
 
Interpelacje , wolne wnioski i zapytania
 
Radny Krzysztof Ługowski
na jednej z wcześniejszych sesji zostały przeznaczone środki na projekt budowy
oczyszczalni ścieków. Okazało się , że kwota jest niewystarczająca, jak Pan
przewiduje dalszy bieg biorąc pod uwagę , że sprawa jest chyba pilna.
Uważa , że należy coś robić z osadami, czy są jakieś nowe informacje o których
mogłaby Rada się dowiedzieć.
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski
kwota którą przeznaczyła Rada była niewystarczająca ponieważ po otwarciu
ofert okazało się , że jest potrzebna kwota 700 tyś. zł. W związku     z tym
ustalono , że miasta na tę chwilę na to nie stać i postanowiono wspólnie że
Spółką „Wod-Kan” , że niezbędny jest zakup prasy i zainstalowanie
mamutorotorów.



Jeśli chodzi o dalsze działania w tym kierunku to został złożony wniosek do Pana
Marszałka na kw. 2,5 mln. zł na zakup prasy do osadu jednak środków nie udało
się pozyskać. Postanowiono zaciągnąć pożyczkę            z Ochrony Środowiska
oraz równolegle przygotowywana jest koncepcja rozbudowy oczyszczalni i
wspólne spotkanie z wójtami ościennych gmin.  
            Osady powodują nieprzyjemny zapach , były wywożone pozostały 32
poletka i ponieważ nie są suche nie można ich opróżnić. Nie pozwala na to
pogoda są mokre. Prasa obecnie funkcjonująca miała przerabiać mniej osadu,
na dzień dzisiejszy należy dokupić drugą prasę i wówczas będzie można
wyeliminować wydobywający się odór.
 
Radny Paweł Brzezik
czy podjęta została decyzja w sprawie przedszkola na ul. Kościuszki, które
niszczeje i należy coś z tym zrobić.
 
Burmistrz Miasta poinformował , że ten obiekt jak również kotłownia w dzielnicy
przemysłowej są do sprzedaży.
 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo podpisane przez
Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie w sprawie budowy
boisk szkolnych / pismo stanowi załącznik do protokołu /.

 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski
nadmienił , że w budżecie na rok bieżący zostały zarezerwowane środki w
wysokości 60 tyś.zł na wykonanie bramy i dokumentacji na budowę boisk i
placu zabaw na trenie tej placówki oświatowej.
Zostało zlecone wykonanie koncepcji na zagospodarowanie tego tereny i już
wiadomo , że po wstępnej ocenie wykonawca uwzględnił nasze życzenia i taki
projekt będzie wykonany do końca miesiąca. Znana będzie wówczas pełna
kwota niezbędna na realizację tego zadania.
Na dzień dzisiejszy nie ma w budżecie środków żeby przystąpić do realizacji
tego zadania.
Taką informację uzyskała Pani Dyrektor, a więc jest zaskoczony , że wpłynęło
pismo w tej sprawie z pominięciem Burmistrza.
 
Radny Krzysztof Kwiatek



uważa , że środki ze sprzedaży przedszkola przy ul. Kościuszki należałoby
przeznaczyć na budowę oczyszczalni ścieków.
 
Radny Andrzej Lmpkowski
przedstawił informację z pobytu delegacji mławskiej w Hiszpani.
 
Agnieszka Krupińska Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 11
zwróciła się do Radnych z prośba o podjęcie uchwały dotyczącej przeniesienia
własności nieruchomości komunalnej na ul. Piekiełko, którą stara się załatwić od
3 lat i niestety nie może załatwić / opis tej sprawy zawiera pismo jakie złożyła
na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej, które stanowi załącznik do protokołu
/.
 
Burmistrz Miasta nadmienił , że osobiście zapoznał się z tą sprawą, dokonał
wizji lokalnej w celu bliższego rozpoznania sprawy, która następnie została
przekazana Naczelnikowi Wydziału Geodezji i Planowania Przestrzennego.
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak
wyjaśnił , że aktualny stan został odziedziczony przez gminę w związku ze
zmianą granic administracyjnych miasta. Jest to stan prawny gruntów
ujawniony wcześniej w ewidencji gminy Iłowo, na podstawie których zostały
przyjęte istniejące granice. Zainteresowana od dłuższego czasu stara się o
zmianę szerokości istniejącej drogi.
W chwili obecnej trwają prace nad modernizacją ewidencji gruntów na Krajewie
i Piekiełku oraz założeniem ewidencji budynków na tym obszarze.
Częścią tych prac prowadzonych na zlecenie Starostwa Powiatowego jest
ustalenie granic. W związku z tym zdecydowano, że rozstrzygnięcie tej sprawy
nastąpi po zakończeniu czynności przez Starostwo w ramach modernizacji
ewidencji gruntów. Na podstawie obecnie obowiązującej dokumentacji nie
można jednoznacznie wskazać położenia granic tej          6 m drogi.
 
            Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że Pani Agnieszka
Krupińska otrzyma wyczerpującą odpowiedź na piśmie. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewsaki



w imieniu organizatorów „IV Nocnego Kryterium Kolarskiego o Złoty Pierścień
Mławy” zaprosił Radnych, wszystkich obecnych na tej sali jak również
mieszkańców miasta do wzięcia udziału w tej imprezie w dniu           13 lipca br.
 
 
Ad. pkt 16
 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej
Krzysztof Wasiłowski zakończył obrady X sesji piątej kadencji o godz. 15.30
słowami :

 
 
 
„Z A M Y K A M   O B R A D X S E S J I   R A D Y M I E J S K I E J”
 
 
 
 
     Protokolant                                                           Przewodniczący Rady
Miejskiej
Katarzyna Kulesza                                                          inż. Krzysztof Wasiłowski
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